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WATERMELON WOMAN: THE FAE RICHARDS PHOTO ARCHIVE
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Watermelon Woman

The Fae Richards Photo Archive

This archive of 82 photographs was created for use in the film
"The Watermelon Woman" directed by Cheryl Dunye. The archive became a

collaboration between Cheryl Dunye and Zoe Leonard. Because the
character Fae Richards is fictional, her story was realized by staging
public and private events from her life and photographing them. The

photos chronicle her early years in Philadelphia, her career in Hollywood,

her affair with the director Martha Page, and her later return to
Philadelphia, where she worked for several years in all-Black "race
films." Her nightclub and cabaret performances are also documented. The

pictures of her later years provide evidence of her long relationship
with her lover, June Walker, with whom she lived until she died, at age

sixty-five, in 1973.

THIS PROJECT HAS BEEN EXCERPTED FROM

THE ORIGINAL WORK "WATERMELON WOMAN,"

Watermelon Woman which comprises 82 photographs.

Das Fae Richards-Photoarchiv

Diese Sammlung von insgesamt 82 Photos entstand für den Film "The

Watermelon Woman", bei dem Cheryl Dunye Regie führte. Das Archiv
entwickelte sich zu einer eigentlichen Zusammenarbeit von Cheryl Dunye und
Zoe Leonard. Die Lebensgeschichte der fiktiven Person Fae Richards
wurde rekonstruiert, indem Ereignisse aus ihrem Leben inszeniert
und photographiert wurden. Die Photos zeigen ihre frühen Jahre in
Philadelphia, ihre Karriere in Hollywood, ihre Liebesaffäre mit der
Regisseurin Martha Page und danach ihre Rückkehr nach Philadelphia, wo

sie einige Jahre lang ausschliesslich "Schwarze Filme" drehte. Auch

ihre Nachtclub- und Kabarettauftritte sind dokumentiert. Die Bilder
aus den späteren Jahren sind ein Zeugnis ihrer langjährigen
Liebesbeziehung zu June Walker, mit der sie bis zu ihrem Tod, 1973, im Alter
von 65 Jahren, zusammenlebte.
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